
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2009 – Nr. 57. 

 

VRAGEN van Student en Stad, de heer S. Antuma betreffende de subsidies 

duurzaamheidaanpassingen particuliere woningvoorraad. 

(Binnengekomen: 29 september 2009) 

 

 

Sinds 2006 zet Groningen zich in voor een duurzame stad. Recent heeft het gevoerde 

beleid nog geresulteerd in het uitroepen van Groningen als koplopergemeente op het 

gebied van duurzaamheid en een derde plaats in de duurzaamheidmonitor 2009. 

Resultaten om met recht trots op te zijn.  

 

De gemeente Groningen is in samenwerking met de Groninger corporaties bezig met 

het nemen van energiebesparende maatregelen in de bestaande (sociale) 

woningvoorraad. In de begroting 2009 is hier ook een bedrag van € 2,4 miljoen voor 

uitgetrokken. 

Meerdere partijen in de Groninger raad hebben aangegeven dat we er niet komen met 

alleen energiebesparende aanpassingen in het corporatiebestand. Ook binnen de 

particuliere sector is veel winst te behalen. 

 

Vanmorgen stond er in het Dagblad van het Noorden een bericht van de GPD over 

subsidie voor huisisolatie die blijft liggen. Het gaat hier om het landelijke 

woningisolatieprogramma Meer met Minder. Binnen deze regeling kunnen 

particuliere woningbezitters een subsidie van € 300 ontvangen wanneer zij erin slagen 

om tenminste 20% besparen, terwijl voor een besparing van 30% zelfs € 750 

beschikbaar is. Toch wordt er slechts mondjesmaat gebruik gemaakt van deze 

regeling. Volgens de programmadirecteur heeft dit alles te maken met gebrek aan 

bekendheid en de veelheid aan plaatselijke en regionale stimuleringsregelingen voor 

energiebesparing. 

 

Gelet op het bovenstaande stelt de fractie van Student en Stad de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de landelijke subsidieregeling waarbij 

particuliere woningbezitters een subsidie van maximaal € 750 kunnen 

krijgen bij het treffen van energiebesparende maatregelen? 

2. Is uw College met Student en Stad van mening dat het stimuleren van 

energiebesparende aanpassingen in de bestaande particuliere 

woningvoorraad van groot belang zijn en dat dit momenteel ontbreekt in 

het gemeentelijke programma of in ieder geval niet financieel wordt 

ondersteund? 

3. Is uw College bereid om in het kader van het beleidskader 

duurzaamstestad.groningen.nl en de Routekaart Groningen 
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Energieneutraal+ 2025 ook de subsidieregelingen voor investeringen in de 

bestaande (particuliere) voorraad onder de aandacht van de inwoners van 

Groningen te brengen om zo ook landelijke impulsen te gebruiken voor de 

transitie naar een energieneutraal Groningen? 

4. Is uw College bereid om zich, samen met betrokken overheden en 

organisaties, in te zetten voor een samenhangend pakket van subsidies 

voor energiezuinig wonen waarbij subsidieregelingen transparant zijn, 

elkaar versterken en aanvullen om op zo ook de positie als 

koplopergemeente duurzaamheid verder vorm te geven? 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 20 oktober 2009. 

 

1. Wij zijn op de hoogte van het Meer met Minder stimuleringsprogramma. 

 

2. In de op 28 januari jl. door de raad vastgestelde nota "Stimulering 

energiebesparing in de bestaande woningvoorraad" hebben wij aangegeven hoe 

wij de besparings-doelstelling voor de particuliere sector denken te kunnen 

realiseren. Er is voor gekozen om bewoners te faciliteren en te adviseren door 

de uitbouw van de adviesfunctie van het Informatiepunt Duurzaam Bouwen tot 

een Energie-adviesloket. Dit adviesloket gaat onderdeel uit maken van het 

Duurzaamheidscentrum. 

Met deze aanpak willen we bereiken dat de beschikbare stimuleringsregelingen 

voor investeringen in duurzaamheid en kwaliteitsverbetering van woningen, 

beter worden benut. Inmiddels heeft een flink aantal geïnteresseerde bewoners 

gebruik gemaakt van het in april 2009 in de Openbare Bibliotheek in de Oude 

Boteringestraat, geopende adviesloket.  

 

3. Het is van belang dat regelingen en faciliteiten goed onder de aandacht worden 

gebracht. Hieraan is en wordt ook de nodige aandacht gegeven. Zo zijn 

bijvoorbeeld rond 1 april van dit jaar in de postercampagne "Hebbes ! Pak nu je 

subsidie voor slimme energie" vijf nieuwe regelingen bekend gemaakt en is 

gelijktijdig het Energie-adviesloket gepromoot. Met de Postbus 51 campagne 

voor Meer met Minder in november doet zich opnieuw de kans voor extra 

publiciteit te genereren. Ook de Woonbeurs eind oktober zal als aanleiding 

worden benut om subsidieregelingen én het Energie-adviesloket onder de 

aandacht te brengen.  

Verder wordt momenteel in Lewenborg een pilot uitgevoerd, in samenwerking 

met de bewonersorganisatie en door het Informatiepunt Duurzaam Bouwen, om 

bewoners advies op maat aan te bieden. Mede daarvoor is het adviesloket 

wekelijks enkele dagdelen in het wijkcentrum aanwezig en wordt via de 

wijkkrant informatie over de activiteiten verstrekt.  

In november gaat in Hoogkerk een vergelijkbaar project van start.  

 

4. Wij blijven ons inzetten om de beschikbare regelingen meer toegepast te 

krijgen. Het Meer met Minder pakket is samenhangend maar er zijn nog 

aanloopproblemen. Een praktische belemmering is bijvoorbeeld dat er nog 

weinig uitvoerende bedrijven zijn die zich "Meer met minder-partner" kunnen 

noemen. Dit is voor de opdrachtgever een voorwaarde om voor een bijdrage in 
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aanmerking te komen. 

Het Energie-adviesloket is wel partner en organiseert binnenkort cursussen voor 

bedrijven in Noord Nederland, zodat geïnteresseerde bedrijven geregistreerd 

kunnen worden. Met de provincie Groningen zijn hierover afspraken gemaakt in 

het kader van het 100.000 woningenplan. 

 

 


